

# Parent/Guardian Consent Form

REAL ESCAPE GAME Shibuya CROSSING (here on referred to as 'the facility') requires parental or guardian (age 18 or older) consent for participation in the event " Real Stealth Game 'The Secret Agent' ", for groups which only consist of members ages 12 to 15 years old. Please make sure to confirm the following terms with the parent or guardian and request their signature.

## Terms

- The facility cannot be held responsible for any loss or damage of personal belongings brought into the game area. Please understand that bringing personal belongings is done at your own risk.
- The facility cannot take any responsibility for customer disputes or injuries that occur during gameplay, except in cases of intentional actions or negligence on the part of the facility.
- The team will be charged 800 yen per person for every time a Continue Play is used.
- The facility cannot be held responsible for any damages resulting from failure to comply with the rules to be observed, staff instructions, or any harm caused by their own health condition or negligence, except in cases of intentional actions or negligence on the part of the facility.
- Additionally, please strictly adhere to the instructions provided on the event's official website and distributed before the game starts. By submitting this document, it will be assumed that you have understood and agreed to the precautions.

## For the Parent or Guardian

I agree to the terms listed above.

Name (Please write clearly): \_\_\_\_\_

Signature : \_\_\_\_\_ Relationship: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Phone number or Email address: \_\_\_\_\_

(We may contact you to confirm the details.)

\_\_\_\_\_

Participant's Name: \_\_\_\_\_

Participating Date: \_\_\_\_\_(yyyy) \_\_\_\_\_(mm) \_\_\_\_\_(dd) / Event Timeslot: \_\_\_\_:\_\_\_\_

SCRAP Co., Ltd.  
5-20-4, Sendagaya, Shibuya, Tokyo

# 家长/监护人同意书

这份同意书适用于由 真实逃脱游戏 涩谷 CROSSING(以下简称「本设施」)所提供的「真实潜入游戏“秘密特工”」活动(以下简称「本活动」)。本设施要求家长或监护人(18岁或以上)同意只由12至15岁成员组成的队伍参加。请务必与家长或监护人确认以下条款并签署。

## 参加规约

- 对于带入游戏区的个人物品的丢失或损坏,本设施概不负责。请理解携带个人物品的风险。
- 除本设施的故意或过失外,本设施对顾客在游戏中发生的纠纷或受伤不承担任何责任。
- 每次使用「续时」时,将向团队收取每人800日元的费用。
- 除因本设施的故意或过失外,对于违反规则、工作人员的指示,或因自身健康状况或过失造成的损害,本设施概不负责。
- 此外,请遵守活动开始前在官方网站上发布的注意事项。提交此文件即视为您已了解并同意这些注意事项。

## 家长或监护人填写

我同意上述条款。

姓名(请以楷书正体书写): \_\_\_\_\_

签署: \_\_\_\_\_ 与参加者的关系: \_\_\_\_\_

地址: \_\_\_\_\_

电话号码/电邮地址: \_\_\_\_\_

(我们可能会联络您确认细节)

\_\_\_\_\_

参加者姓名: \_\_\_\_\_

参加日期: \_\_\_\_\_(年) \_\_\_\_\_(月) \_\_\_\_\_(日) / 时间: \_\_\_\_:\_\_\_\_

SCRAP Co., Ltd.  
东京都涉谷区千驮谷5-20-4